
 

 

Jegyzőkönyv 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 
2023. 10. 12. 18:00-kor tartott Hallgatói Fórumáról. 

A Kari Hallgatói Fórumon résztvevő hallgatók mindegyike érvényes hallgatói 
jogviszonyban áll az egyetemmel, és ezt igazolni is tudták. 
 
Schuck Dávid a Fórum levezető elnöke megnyitotta az eseményt és ezután felkérte Pánczél Viktóriát 

a kötelező jegyzőkönyv vezetésére. 

 

Schuck Dávid ismertette az esemény napirendi pontjait, amelyek a következők: 

1. Tájékoztatás az intézményi működési modell-fejlesztéssel kapcsolatban 

2. Hallgatói kérdések 

3. Egyebek 

 

A Napirend ellenvetés hiányában elfogadottnak tekinthető. 

 

1. Tájékoztatás az intézményi működési modell-fejlesztéssel kapcsolatban 

Schuck Dávid megtartotta tájékoztató előadását a témában. 

 

2. Hallgatói kérdések 

A Fórumon megjelent hallgatóknak lehetősége nyílt feltenni a kérdéseiket és kinyilvánítani 

a véleményüket. A felmerülő kérdésekre a Fórum levezető elnöke, illetve Dr. Varga István a 

Kar Dékánja válaszoltak. 

A HÖK a továbbiakban is várja a hallgatók véleményét a témával kapcsolatban. 

 

3. Egyebek 

 

Schuck Dávid megköszönte a Fórumon való részvételt és lezárta az eseményt. 

Budapest, 2023. 10. 12. 

 Emlékeztető-vezető: Levezető elnök: 

 Pánczél Viktória Schuck Dávid 


